
Protokół Nr XXXIV / 2009 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 30 września 2009 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 30 września br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 19.00. 
 
Obrady XXXIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady, 
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 17 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. Nieobecny radny: T. Kranc,         
T. Bociański. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XXXIII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 24 i 29 lipca 2009 roku 
został przyjęty – /17 za/.  
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego Przewodniczący Rady Powiatu,               
K. Migasiewicz wniósł o zmianę w porządku obrad XXXIV Sesji Rady Powiatu 
poprzez dodanie: 
 
pkt. 12  w  następującym brzmieniu:  
 „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu – referuje Barbara Linetty – Kierownik Biura Spraw 
Obywatelskich i Zdrowia – 17 za 
 
i pkt.13 w brzmieniu: 
„Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów 
utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w 
Wągrowcu, ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra 
właściwego do spraw pracy”- referuje Beata Korpowska - dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy. – 17 za 
 
Przewodniczący Rady Powiatu, K. Migasiewicz wniósł o przegłosowanie 
proponowanych zmian. Rada w stosunku głosów 17 za, przyjęła proponowane zmiany. 
 
Pozostałe pkt. porządku XXXIV Sesji Rady Powiatu otrzymały kolejne po sobie nr 
14,15,16. 
 
W związku z tym Przewodniczący Rady K. Migasiewicz wniósł o przegłosowanie 
porządku obrad z proponowanymi zmianami. 
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Rada w stosunku głosów 17 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych, przyjęła następujący 
porządek obrad: 
    
Porządek obrad posiedzenia XXXIV Sesji  R P W: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
   1.1 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących komisji stałych o pracy między posiedzeniami 

sesji. 
7. Informacja o formach i zakresie rzeczowym współpracy Zarządu Powiatu            

z samorządami miast i gmin powiatu wągrowieckiego. 
8. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu i realizacji 

zadań rzeczowych za  pierwsze  półrocze 2009 roku. 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały           

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2009 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały w sprawie 

likwidacji Regionalnego Zespołu Opieki Paliatywnej - Dom Sue Ryder w 
Bydgoszczy. 

11. Oświadczenie zawierające Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego               
w sprawie  70. rocznicy wybuchu II wojny światowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów 
utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu 
Pracy w Wągrowcu, ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji 
ministra właściwego do spraw pracy. 

14. Interpelacje i zapytania. 
15. Wnioski i oświadczenia radnych. 
16. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami, 
uczestniczył w: 
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- uroczystościach dożynkowych w Damasławku, Wapnie, Jabłkowie, Rejowcu, 
Gołańczy i w Mieścisku, 
- patriotycznych uroczystościach z okazji 70. rocznicy wybuchu II wojny światowej,  
- obchodach rocznicowych straży pożarnej w Żabiczynie, 
- otwarciu dróg w Nieświastowicach i Grylewie, 
- Mistrzostwach Samorządów Powiatowych Województwa Wielkopolskiego                  
w Strzelectwie Sportowym w Murowanej Goślinie, 
- XI Powiatowych Zawodach Sportowo-Pożarniczych w Durowie, 
- obradach sesji Rady Miasta i Gminy Skoki.  
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki, Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXXIII sesji w dniu 24 i 29 lipca 2009 roku 
podjęła 9 uchwał. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:  
 
Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XXXIII /210/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
24 lipca  2009 roku w sprawie  nawiązania współpracy  z Rejonem 
Czerwonoarmijskim na Ukrainie. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Powiatowy Urząd Pracy w Wągrowcu otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XXXIII /211/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  przystąpienia  Powiatu Wągrowieckiego do 
realizacji projektu konkursowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu 
celem zaopiniowania. 

• Uchwałę nr XXXIII /212/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/179/2009 z dnia 25 
marca 2009 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości  środków 
Państwowego  Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych 
na te zadania w 2009 roku. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Wydział Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XXXIII /213/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymsko-
Katolickiej p.w. Św. Michała Archanioła w Mieścisku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę 
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 
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• Uchwałę nr XXXIII /214/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymsko-
Katolickiej p.w. Św. Mikołaja Biskupa w Skokach na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę 
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

• Uchwałę nr XXXIII /215/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymsko-
Katolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę 
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

• Uchwałę nr XXXIII /216/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  udzielenia dotacji celowej dla parafii Rzymsko-
Katolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Łeknie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. 
uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania. 

 
Sekretariat Starosty otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XXXIII /217/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca  2009 roku w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie przez Powiat 
Wągrowiecki pomocy finansowej Miastu i Gminie Szczucin w związku ze 
stratami powstałymi w wyniku powodzi.  Ww. uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XXXIII /218/ 2009 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                        
29 lipca 2009 w sprawie zmiany uchwały  w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Wągrowieckiego na 2009 rok. Ww. uchwałę przesłano do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem zaopiniowania.  

 
II. Zarząd Powiatu w okresie między 29 lipca a 18 września 2009 roku odbył          
7 posiedzeń, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Przyznał nagrodę pieniężną pani dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze G. Markiewicz w związku z przejściem na emeryturę. 

• Zapoznał się z pismem z Departamentu Sportu i Turystyki Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu dot. możliwości 
pozyskania środków finansowych w ramach programu „Moje BOISKO –ORLIK 
2012”. Z powodu ważnych inwestycji powiatowych powiat nie przystąpi do 
realizacji zadania w 2010 roku. 

• Rozpatrywał wniosek dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu w sprawie 
zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa budynku Bursy oraz modernizacja 

 



5 
 

bloku żywieniowego”, wyrażając zgodę na dodatkowe roboty i podpisanie 
stosownych umów do kwoty zabezpieczonej w planie finansowym jednostki 
tj.1.229,435 zł. Umowy na pozostałe roboty dodatkowe przekraczające ww. 
kwotę będzie można zawrzeć po zabezpieczeniu środków finansowych w kwocie 
82.000 zł, po podjęciu przez Radę Powiatu stosownej uchwały. 

• Zapoznał się z pismem radnej Ireny Wojewódzkiej - Kucz w sprawie budowy 
siedziby WTZ w Wągrowcu. Pismo zostało skierowane do przewodniczących 
komisji stałych Rady Powiatu celem wyrażenia opinii. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                
w Wągrowcu, wyrażając zgodę na przedłużenie terminu realizacji umowy dot. 
przebudowy drogi powiatowej Wapno-Damasławek do dnia 10 września br. 

• Zapoznał się z informacją w sprawie sprzedaży nieruchomości PKP S.A 
związanej z przebudową ul. Bartodziejskiej w Wągrowcu. 

• Wyraził pozytywną opinię w sprawie planowanej inwestycji „Przebudowa 8,7 
km drogi powiatowej Wapno-Damasławek”. 

• Zapoznał się z informacją dot. organizacji dożynek powiatowo- gminnych             
w Damasławku, które odbyły się w dniu 23 sierpnia br. 

• Na wnioski burmistrzów i wójtów gmin powiatu wągrowieckiego w związku           
z dożynkami powiatowo-gminnymi Zarząd Powiatu przyznał Nagrody Herbu 
Powiatu Wągrowieckiego następującym osobom: Michałowi Gierczak                  
z Buszewa gm. Gołańcz, Zenonowi Sałata gm. Gołańcz, Kazimierzowi 
Okońskiemu gm. Gołańcz, Michałowi Kantorskiemu z Potrzanowa  g. Skoki, 
Zenonowi Pawłowskiemu ze Stołężyna, gm. Wapno, Janowi Bejnarowicz              
z Wapna, Piotrowi Bednarskiemu z Kaliszan, gm. Wągrowiec, Michałowi 
Nogalskiemu z Łazisk, gm. Wągrowiec, Markowi Zając z Wiatrowa, gm. 
Wągrowiec, Danucie Brodowskiej z Krosna, gm. Wągrowiec, Andrzejowi 
Pisarek z Rudnicza, gm. Wągrowiec, gospodarstwu rolnemu Małgorzaty i Marka 
Kowalewskich z Żabiczyna, gm. Mieścisko, Benonowi Rolewskiemu                      
z Żabiczyna, gm. Mieścisko, Tomaszowi Pinkowskiemu z Wągrowca, 
Przedsiębiorstwu Inżynierii Środowiska i Melioracji w Wągrowcu, Rodzinnemu 
Ogrodowi Działkowemu im. Szymona Wachowiaka w Wągrowcu, Franciszkowi  
Nater z Piotrkowic, gm. Damasławek, Stefanowi Wiśniewskiemu z Piotrkowic, 
gm. Damasławek. 

• Zapoznał się z zawiadomieniem o zawarciu umów użyczenia części działki nr 
532/14 przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu pod potrzeby 
dojazdu do ul. Kościuszki i budowy sieci kanalizacji sanitarnej, deszczowej i 
wodociągowej w rejonie ul. Kościuszki - Reja. Umowy zostaną zawarte z 
Aquapark Wągrowiec Sp.z o.o. na okres 1 roku tj. od 17 sierpnia br.- do 16 
sierpnia 2010. 

• Rozpatrywał możliwość zapewnienia pomieszczeń do nauki dla specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu. 

• Analizował wstępną informację dotyczącą wykonania budżetu powiatu za I 
półrocze 2009 roku. 
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• Zapoznał się ze wstępnymi założeniami do Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych 2008-2011, z kosztami jakie poniesiono, z ilością złożonych 
wniosków oraz zasadami partnerstwa inwestycji. 

•  Pozytywnie rozpatrzył wniosek Wągrowieckiego Klubu Karate „Tiger”                  
w Wągrowcu o dofinansowanie wyjazdu na Mistrzostwa Europy WUKF Dzieci, 
Kadetów i Juniorów w Konstanta City w Rumunii i postanowił dofinansować 
kwotą 2.000,00 zł ww. wyjazd z działu kultury fizycznej. 

• Wyraził pozytywną opinię dotyczącą Nagród Powiatu na 2009 rok i ustalił 
wielkość 2.400,00 zł dla nauczyciela. 

• Zapoznał się z możliwością składania wniosków o Nagrodę Ministra i Kuratora 
Oświaty dla dyrektorów szkół.  

• Zapoznał się z informacją o przeprowadzonych kontrolach finansowych. 
• Zapoznał się z informacją o wykonaniu dochodów i wydatków budżetu powiatu 

za miesiąc lipiec br. 
• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego               

w Wągrowcu i wyraził zgodę na nauczanie indywidualne ucznia tej szkoły             
w wymiarze 14 h tygodniowo. 

• Wyraził pozytywną opinię, o kandydaturach na wicedyrektorów ZSP nr 2              
w Wągrowcu p.Lucyny  Żerkowskiej - Chełminiak i p.Aleksandry Wasiak. 

• Wyraził pozytywną opinię w spawie kandydatury na stanowisko kierownicze 
Ośrodka Dokształcania i Doradztwa Zawodowego w ZSP nr 1 w Wągrowcu             
p. Bogdanowi Smykowskiemu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Chóru Nauczycielskiego im. 
St.Moniuszki działającego przy Miejskim Domu Kultury w Wągrowcu i przyznał 
Nagrodę Herbu Powiatu Wągrowieckiego oraz zapewni zakwaterowanie 10. 
osobowej delegacji z Schonwalde (Niemcy) wraz z kosztami wyżywienia               
z okazji jubileuszu 120.lecia istnienia chóru.  

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendy Powiatowej Policji w Wągrowcu            
o dofinansowanie imprezy pn. „Bezpieczne Rodziny-Bezpieczne Ulice”, 
przeznaczając na ten cel kwotę do 400,00 zł na zakup nagród. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                 
w Wągrowcu i wyraził zgodę na zmianę planu finansowego na 2009 rok. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek spółki z o.o. Energo Tel Projekt z Poznania              
i wyraził zgodę na wejście na działkę nr 541/3 w ramach budowy przyłącza 
teletechnicznego do serwerowni Wydziału Komunikacji. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej           
w Wągrowcu i wyraził zgodę na zakup oprogramowania systemu bibliotecznego. 
/Sowa I i Sowa II/ 

• Zapoznał się z informacją nt. wytycznych do opracowania projektu budżetu na 
2010. 

• Negatywnie rozpatrzył wniosek p.J.Kowalskiego nie wyrażając zgody na 
wynajem pomieszczeń w budynku byłego Wydziału Komunikacji w celu 
prowadzenia Ogniska Muzycznego. Zarząd proponuje w drodze przetargu 
wydzierżawić pomieszczenie na działalność gospodarczą nie dłużej niż na dwa 
lata. 
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• Zapoznał się z informacją dot. sprawy ustanowienia sztandaru dla powiatu. 
• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                     

w Wągrowcu wyrażając zgodę na udzielenie zamówienia z wolnej ręki 
(zamówienie uzupełniające) na przebudowę chodników ul Janowieckiej              
w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z planem finansowym Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu do 
końca 2009 roku. 

• Pozytywnie rozpatrzył pismo dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze wyrażając zgodę na przeprowadzenie postępowania przetargowego na 
zakup lekkiego oleju opałowego w sezonie grzewczym 2009/2010. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek i ufundował puchary w kwocie 150,00 zł na 
drużynowy turniej karciany „KOP-BOŚKA”, który odbędzie się w Wągrowcu. 

• Pozytywnie zaopiniował kandydatury do nagród powiatu nauczycieli                         
i dyrektorów szkół i placówek oświatowych. 

• Ustalił skład drużyny w mistrzostwach samorządów powiatowych województwa 
wielkopolskiego w strzelectwie sportowym w Murowanej Goślinie w osobach: 
W.Ewertowski, K.Migasiewicz i J.Springer.  

• Opiniował materiały na sesję Rady Powiatu. 
 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął uchwały: 
 

• dwukrotnie w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 
2009r., 

• w sprawie zatrudnienia dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze - 
Pani Katarzyny Wiśniewskiej. 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2494P 
relacji Stęszew /ul. Wojska Polskiego, Mosińska, Trzebawska/-Trzebaw na 
terenie gminy Stęszew w Powiecie Poznańskim dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2476P 
relacji Runowo – Trzebisławki na terenie gminy Kórnik w Powiecie Poznańskim 
dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2481P 
relacji Kromolice - Jarosławiec na terenie gminy Kórnik w Powiecie Poznańskim 
dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2479P 
relacji Krerewo – Kromolice na terenie gminy Kórnik i gminy Kleszczewo w 
Powiecie Poznańskim dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2493P 
relacji Trzebaw - Będlewo na terenie gminy Stęszew w Powiecie Poznańskim 
dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2450P 
relacji Rybojedzko – Sapowice - Strykowo na terenie gminy Stęszew w Powiecie 
Poznańskim dotychczasowej kategorii, 
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• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2475P 
relacji Dębiec - Jaszkowo na terenie gminy Kórnik w Powiecie Poznańskim 
dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2449P 
relacji Czerwonak - Wierzenica na terenie gminy Czerwonak i gminy Swarzędz  
w Powiecie Poznańskim dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 3773P 
relacji Trzebisławki - Kromolice na terenie gminy Kórnik w Powiecie 
Poznańskim dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2433P 
relacji Bolechowo – Trzaskowo – Potasze - Owińska na terenie gminy 
Czerwonak w Powiecie Poznańskim dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia drogi powiatowej nr 2474P 
relacji Biernatki - Jaszkowo na terenie gminy Kórnik w Powiecie Poznańskim 
dotychczasowej kategorii, 

• w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
Pani Iwonie Brudz, 

• w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego na rzecz 
Gminy Damasławek, 

• w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie z dniem 1 września 2009 r., 
nowych zawodów w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 im. dr ppłk. 
Stanisława Kulińskiego w Wągrowcu /technik informatyk, technik hotelarstwa/, 

• w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu do 
składania oświadczeń woli w sprawach związanych z wnioskowaniem                      
i realizacją projektu „Lepsza kadra” współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał ludzki 2007-
2013, Priorytet VI Rynek pracy otwarty dla wszystkich, Działania 6.1 poprawa 
dostępu do zatrudnienia oraz wspieranie aktywności zawodowej w regionie, 
Poddziałanie 6.1.2 Wsparcie powiatowych i wojewódzkich urzędów pracy w 
realizacji zadań na rzecz aktywizacji zawodowej osób bezrobotnych w regionie, 

• w sprawie wyrażenia zgody na rozbiórkę budynku garażowego, zlokalizowanego 
na działkach nr 532/10 i 532/14 stanowiącego własność Powiatu 
Wągrowieckiego, 

•  w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 
wyłaniającego kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu, 

• w sprawie powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 
wyłaniającego kandydata na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie, 

• w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 2 im. dr ppłk. Stanisława Kulińskiego w Wągrowcu Pani Beacie 
Dobrochowskiej - Byczyńskiej, 

• w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji przetargowej do 
przeprowadzenia przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie nieruchomości         
o łącznej powierzchni 0,4600 ha położonej w Wągrowcu przy ul.Kościuszki, 
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• w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzewa /1 klonu na ul. Leśnej                  
w Wągrowcu/, 

• w sprawie upoważnienia członków Zarządu Powiatu Wągrowieckiego do 
dokonania czynności prawnych polegających na zaciągnięciu przez Powiat 
Wągrowiecki długoterminowych: pożyczki, kredytu, 

• w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2009 rok, 

• w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego za pierwsze półrocze 2009 roku, 

• w sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
za pierwsze półrocze 2009 roku Powiatowej Biblioteki Publicznej i Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu, 

• w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie Pani Iwonie Grzegorzewskiej, 

• w sprawie przyznania dodatku funkcyjnego dyrektorowi Bursy Szkolnej nr 1           
w Wągrowcu, 

• w sprawie przyznania dodatku funkcyjnego dyrektorowi Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie, 

• w sprawie przyznania dodatku funkcyjnego dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu, 

• w sprawie wydzierżawienia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 
pomieszczeń znajdujących się w budynku/ usytuowanym na nieruchomości 
położonej w Wągrowcu przy ul. Kościuszki, stanowiącej własność Powiatu 
Wągrowieckiego (po byłym Wydziale Komunikacji). 

 
Zarząd Powiatu między 21 a 30 września  2009 r., odbył 2 posiedzenia, na których  
rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 
1 w Wągrowcu wyrażając zgodę na nauczanie indywidualne dwóch uczniów tej 
szkoły. 

• Na wnioski dyrektorów szkół i Związku Emerytów i Rencistów przyznał 
Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego p. Irenie Baron- nauczycielowi 
przedmiotów rolniczych w ZSP w Gołańczy, p.Stanisławowi Leciejewskiemu - 
nauczycielowi teoretycznych przedmiotów zawodowych w ZSP nr 1 w 
Wągrowcu, p. Wandzie Dzierbińskiej i Adamowi Celka - członkom Sekcji 
Emerytów i Rencistów ZNP w Wągrowcu, oraz p. Katarzynie Dereżyńskiej - 
pedagogowi Poradni Psychologiczno Pedagogicznej w Wągrowcu. 

• Pozytywnie zaopiniował zmiany w Powiatowym Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

• Zapoznał się z informacją o wnioskach z Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych. 

• Zapoznał się i zaakceptował stawkę 1.500,00 zł miesięcznie, na wynajem 
pomieszczeń pod potrzeby Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego          
w Wągrowcu. 
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• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję.  
 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały: 
 

- w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2           
w Wągrowcu do składania oświadczeń woli w sprawach powiatu związanych z 
bieżącą działalnością Zespołu, 

- w sprawie upoważnienia Pani Katarzyny Wiśniewskiej - dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze do prowadzenia i rozliczania 
przedsięwzięcia pn.: „Opracowanie koncepcji projektowej waloryzacji parku 
zabytkowego w Srebrnej Górze”. 

 
Starosta Wągrowiecki Michał Piechocki zaprosił radnych do uczestniczenia w delegacji 
z powiatu wągrowieckiego do Lüneburga w dniach od 14-18 października br. 
 
Radny G. Owczarzak, cyt. „Zarząd wyrażał opinie w sprawie pozbawienia 
dotychczasowej kategorii dróg powiatowych powiatu poznańskiego (…). Mam nadzieję, 
że Zarząd samorządu poznańskiego będzie miał również okazję w najbliższym czasie 
wypowiedzieć się tak samo odnośnie pozbawienia kategorii naszych dróg powiatowych, 
na co czekamy. To przekazywanie idzie jak po grudzie (…). Chciałem zapytać o 
przekazanie mienia powiatu wągrowieckiego gminie Damasławek /co przekazujemy?/. 
Druga kwestia to planowany drugi przetarg na sprzedaż gruntu przy Aquaparku - jakie 
jest stanowisko Zarządu na dzień dzisiejszy, przede wszystkim ceny, jaka zostanie 
zaproponowana przy tym przetargu. Czy to będzie cena pierwotna z pierwszego 
przetargu, czy też Zarząd przewiduje inne rozwiązania?” 
 
Starosta, M. Piechocki, cyt. „odnośnie przekazywania dróg to była opinia na temat 
przekazywania dróg w powiecie poznańskim. Rozumiem, że panu chodziło o to, co 
dzieje się z naszymi drogami. W pewnym sensie jesteśmy tu niekonsekwentni., bo 
gdybyśmy byli konsekwentni to powinniśmy faworyzować te drogi, które chcemy 
gminom oddać, żeby je zrobić i oddać. Taka była idea, żeby pół zrobionych i pół 
niezrobionych. Udało się to w znacznej części z Mieściskiem, miastem Wągrowiec. 
Mamy wytypowane te drogi i uzgodnione są one z gminami, ale gminy oczekują, że my 
tam wykonamy określone czynności, czyli remonty czy przebudowy. (…) co jest 
spotkanie z panami wójtami i burmistrzami poruszamy ten temat (…). Co do przetargu 
– Zarząd będzie dopiero rozpatrywał tą możliwość, czy to będzie przetarg, czy nie. Co 
do kwoty - nie powiemy, jaka jest kwota, dopiero będzie podana kwota przetargowa. 
(…) Moim zdaniem tą działkę powinniśmy sprzedać najpóźniej w przyszłym roku (…). 
Co do przekazania mienia – to były drobne meble, stare meble szkolne: szafy, biurka”. 
 
Radny J. Piasecki, cyt. „Czy mógłbym prosić o przedstawienie stanowiska Zarządu co 
do pomieszczeń po byłym Wydziale Komunikacji, jaka jest koncepcja na przyszłość?” 
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Starosta M. Piechocki, cyt. „Nie mamy pieniędzy, koncepcja jest – wstępne rozwiązanie 
jest takie, że miała być tam biblioteka (…). Na razie mamy zrobioną koncepcję przez 
pracownika Starostwa, że te pomieszczenia nadawałyby się.  Musimy to zadanie 
wprowadzić do inwestycji”. 
 
Radny J. Springer, cyt. „Proszę o informację o przeprowadzonych kontrolach finansowych, 
gdzie zostały przeprowadzone, gdzie radni mogą zapoznać się z wynikami tychże 
kontroli?” 
 
Starosta M. Piechocki, cyt. „Kontrole finansowe są prowadzone przez naszego kontrolera 
finansowego, pana Wojciecha Kotarbę. Zestawienie jest do wglądu przy protokole 
Zarządu. Jeśli kogoś interesują szczegóły to można je zobaczyć u pana kontrolera. Nie ma 
poważnych uchybień (…)”. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich           
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 3 posiedzenia. Komisja analizowała 
potrzeby finansowe i oczekiwania jednostek oświatowych i poza oświatowych powiatu 
wągrowieckiego z ewentualnymi propozycjami do budżetu na 2010 rok. Komisja 
zapoznała się z sytuacją finansową Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. Przy 
obecności rzeczoznawcy majątkowego Komisja zajęła się tematem sprzedaży działek pod 
hotel przy powstającym Aquaparku w świetle pierwszej, nieudanej sprzedaży.   Komisja 
ponadto analizowała materiały sesyjne. 
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami 
sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których zapoznała się z sytuacją 
obecną i perspektywami na przyszłość Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu oraz opiniowała 
propozycje do kalendarza imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych w powiecie na 
2010 rok. Komisja ponadto analizowała materiały sesyjne. Ponadto przewodniczący 
Komisji uczestniczył w Spartakiadzie Powiatowej i inauguracji roku akademickiego          
w Gnieźnieńskiej Wyższej Szkole Humanistyczno-Menedżerskiej „Milenium”. 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym 
okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym zapoznała się ze wstępnym stanem realizacji 
budżetu Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 r.         
i stanem zaawansowania wniosków do narodowego programu rozwoju dróg lokalnych. 
Komisja ponadto omawiała materiały na sesję. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej          
i Rynku Pracy przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie    
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międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia. Na pierwszym z nich 
Komisja zapoznała się z działalnością Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Wągrowcu oraz zapoznała się z tematem funkcjonowania internatu. Komisja analizowała 
również materiały na sesję.  
 
Jacek Brzostowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację                  
z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami sesjami. Komisja podczas dwóch 
posiedzeń dokonała kontroli wykonywania zadań przez Wydział Komunikacji oraz 
przyznanych dotacji organizacjom pozarządowym przez powiat wągrowiecki w roku 2008 
i pierwszym półroczu 2009 r. Komisja ponadto rozpatrywała dwa zadania zlecone przez 
Radę Powiatu Wągrowieckiego dot. wyjazdu uczniów do Anglii i program finansowania 
zajęć pozalekcyjnych w szkołach ponadgimnazjalnych. 
 
Ad 7 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił w wersji 
multimedialnej informację o formach i zakresie rzeczowym współpracy Zarządu 
Powiatu z samorządami miast i gmin powiatu wągrowieckiego. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przewodniczący Rady Powiatu K. Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Informacja jest załącznikiem nr 3 do protokołu. 
 
Ad 8 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła informację Zarządu Powiatu z 
wykonania budżetu powiatu i realizacji zadań rzeczowych za pierwsze półrocze 2009 
roku. 
 
Pani Skarbnik powiedziała m.in., że „Regionalna Izba Obrachunkowa po 
przeanalizowaniu całego sprawozdania pod względem prawnym, merytorycznym i 
rachunkowo-formalnym wydała opinie o tym sprawozdaniu pozytywną, wyrażoną 
uchwałą składu orzekającego z dnia 16 września 2009 r.”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu, K. Migasiewicz podziękował za przedstawioną 
informację i stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła w/w informację. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Szczegółowa informacja jest załącznikiem nr 4 do protokołu. 
 
Ad 9 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła treść uchwały Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2009 rok. 
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Radny G. Owczarzak, cyt.: „przez załącznik inwestycyjny przeszło tsunami, w którego 
efekcie bardzo ważne zadania inwestycyjne tj. ul. Bartodziejska, ul. Antoniewska w 
Skokach, budowa domu dziecka, zostały przesunięte z roku 2010 na lata dalsze. To są 
zadania niesłychanie ważne, bo spełniają postulat poprawy bezpieczeństwa. Były one 
obiecywane społeczeństwu, wielokrotnie zapowiadane, planowane; mieszkańcy wiedzą, 
że zadania mają być realizowane. Mimo to przesuwamy je na lata następne (…). 
Rozumiem argumenty, które spowodowały, że te przesunięcia są zaproponowane: brak 
środków i planowane mniejsze wpływy, ale waga tych zadań jest bardzo znacząca. W 
związku z tym na Komisjach Bezpieczeństwa i Komunikacji i Finansów, burzyliśmy się i 
protestowaliśmy przeciwko odsuwaniu tych zadań na następne lata. Argumenty zostały 
częściowo przyjęte i zrozumiane przez pana Starostę i Zarząd. W puencie ostrej 
momentami naszej dyskusji, na temat pozostawienia tych zadań zostały skonstruowane 
wnioski, żeby jednak te dwa zadania /Bartodziejską i Antoniewską w Skokach/ zostawić. 
Cieszy mnie to, że ten wniosek został przez Zarząd wstępnie przyjęty i będzie miał 
odzwierciedlenie w projekcie budżetu. Natomiast dzisiaj podejmujemy decyzje 
odsuwając te wymienione przeze mnie zadania inwestycyjne z załącznika nr 6, ale jest z 
drugiej strony nadzieja, którą daje Zarząd w swojej decyzji. W tej nadziei podejdziemy 
do tych zmian budżetowych dzisiaj w sposób powściągliwy, jednocześnie z prośbą do 
Zarządu, żeby konstruując projekt budżetu na przyszły rok starał się proponować te 
zadania, które zostały rozpoczęte bądź długo czekają w WPI.  Te zadania realizować, a 
nie rozpoczynać następnych w miejsce tych, bo takie wrażenie można odnieść czytając 
list intencyjny, jaki został skierowany od gminy Wągrowiec w sprawie partycypacji w 
przebudowie drogi do Przysieczyna (…)”. 
 
Starosta. M. Piechocki, cyt.: „o potrzebie przekonywania do budowy dróg nie ma 
konieczności, ale są też inne potrzeby, które Zarząd musi uwzględniać w swoich 
planach finansowych i wydatkach wieloletnich, co staramy się czynić. Drogi maja duże 
znaczenie i staramy się je realizować, ale zawsze są ważniejsze zadania, jak płace, 
zabezpieczenie bieżącego funkcjonowania jednostek.  Problem, który pan poruszył w 
swej wypowiedzi dotyczy czy realizować zadania długoterminowe, oczekiwane, czy 
rozpoczynać nowe. Gdybyśmy tak trwali, to byśmy musieli nie dokonywać żadnych 
zmian w naszych planach finansowych, co w dzisiejszym świecie jest anachroniczne, 
żeby nie być podatnym na zmiany.  Czyni pan sugestie, że rozpoczynamy zadanie nowe: 
droga Przysieczyn tym listem intencyjnym – to jest staranie się o środki zewnętrzne. 
Takie starania powiat czyni wielokrotnie. Nie zawsze nam się to udaje. Życzymy gminie, 
żeby dostała, nawet gdybyśmy mieli tą naszą kwotę ponieść, bo to nie jest tylko te 700 
tys., które my położymy, ale to są też pieniądze, które otrzymamy z zewnątrz i zostaną w 
powiecie.  Staramy się pomagać gminom w ramach współpracy. Dzięki temu 
partnerstwu mamy zrobione chodniki bardzo tanio. To jest istotne dla rozwoju naszego 
powiatu, musimy też patrzeć nie tylko przez perspektywę taktyki doraźnej, musimy także 
uwzględniać strategie rozwoju powiatu. Staramy się uwzględniać opinie Komisji i te 
zadania realizować. Powinniśmy tą strategię bardziej uwzględniać aniżeli taktykę. 
Musimy uwzględniać i jedno i drugie, ale nie możemy się zamknąć, bo grozi to 
opóźnieniem rozwoju naszego powiatu (…). Na dzisiaj te 500 tys. musi być ujęte w 
nowym projekcie budżetu (…)”. 
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Radny J. Piasecki, cyt.: „w podjęciu uchwały dot. dzisiejszych zmian budżetu na 2009 
interesuje mnie przede wszystkim załącznik nr 6. Pozostałe rzeczy akceptuję. Czy ta 
dzisiejsza uchwała będzie niosła za sobą skutek, że na najbliższym spotkaniu za miesiąc, 
będziemy dokonywać zmian w WPI?. Bo rozumiem, że te zmiany inwestycyjne to jest 
wersja dostosowania możliwości do projektu budżetu. Z tego wniosek: czy WPI zostaje 
niezmienione? Jeśli Rada przyjmie tą uchwałę to automatycznie te zadania „wypadają” 
z WPI?” 
 
Skarbnik Powiatu, D. Królczyk, cyt.: „w 2010 na ul. Bartodziejską była przeznaczona 
kwota milion osiemset. W związku z tym pierwszy projekt, który proponował Zarząd to 
przesunięcie tej kwoty w latach na 2011 rok. Natomiast po tej korekcie 500 tys. z tej 
kwoty wraca na rok 2010; pozostała kwota zostaje na 2011 (w tej uchwale). Jest już to 
w autopoprawce. Ponieważ Zarząd był tuż przed sesją i nie zdążyliśmy tego do 
autopoprawki nanieść. Te dwie zmiany będą uwzględnione. Państwo ostatecznie 
głosujecie nad kwota 500 tys. w 2010 na Bartodziejską i Antoniewo-Skoki na 2010 
będzie kwota 78.897”. 
 
Radny J. Piasecki, cyt.: „czy mógłbym poprosić o sugestie, czy Zarząd ewentualnie 
widziałby jakieś możliwości zwiększenia tej kwoty w budżecie na 2010. Kwota 500 tys. - 
czy pani Skarbnik może określić z jakiego to będzie źródła?” 
 
Skarbnik Powiatu, D. Królczyk, cyt.: „z dużego worka dochodów, który stworzymy 
poprzez tytuły wypracowane przez nasze jednostki i cały powiat lub względnie z 
kredytów, jakie będziemy zaciągać na zadania inwestycyjne”. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz, cyt.: „potrzeb jest bardzo dużo. Mój niepokój budzi 
szpital. Chciałam zapytać pana Starostę i Zarząd, czy jeśli zaistnieje taka sytuacja w 
ciągu roku, że będzie potrzebne wsparcie dla szpitala to rozumiem, że będziemy 
zmieniać budżet i dokonywać przesunięć?” 
 
Starosta, M. Piechocki, cyt.: „szpital przysparza nam dużo trosk i kłopotów, ale my nie 
możemy szpitalowi pomóc w bieżących wydatkach. Możemy im tylko pomóc w 
inwestycjach.  A jeżeli dojdzie do takiej sytuacji, że szpital zacznie bankrutować, to 
myślimy o przekształceniu szpitala w spółkę. Skala zadłużenia szpitala nie jest jeszcze 
aż tak wielka, chociaż są już niepokojące symptomy np. zawiadomienie o niepłaceniu za 
ciepło. Szpital do 14 października ma nam przedstawić plan finansowy na 2010 rok. 
Jeśli będzie w nim dalej strata 2 miliony złotych na działalności podstawowej to trzeba 
podjąć twarde decyzje i skończyć z taką formą działalności, która prowadzi do 
bankructwa (…). Szpital musi sobie zdawać sprawę, że odpowiada za to, co pisze.”.  
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz, cyt.: „dlaczego zgłosiłam ten temat - na ostatniej Radzie 
Społecznej w szpitalu trzy razy padły ze strony przedstawicieli szpitala takie 
oczekiwania o taką pomoc, dlatego ten temat zgłosiłam”. 
 
Radny J. Piasecki, cyt.: „mamy tak wiele problemów i żeby nie zabierać czasu, nie będę 
się ustosunkowywał do tych tematów, które pan poruszył. Chciałbym wrócić na chwilę 
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do budżetu i chciałbym zakomunikować z przyjemnością, że zauważamy światełko w 
tunelu. Na Komisji Bezpieczeństwa i Finansów, zarówno Zarząd i my - jako opozycja - 
wszyscy działamy w jednym interesie, co do stojącej przed nami uchwały. Informuję, że 
cieszy nas ta zmiana podejścia Zarządu z propozycją kwoty 500 tys. – doceniamy to i 
będziemy glosowali za przyjęciem tej uchwały. Mam nadzieję, że ten gest dobrej woli 
będzie takim gestem na przyszłość”.  
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przystąpiła do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2009 rok głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 
wstrzymujących się od głosu. Nieobecni radni: T. Kranc, T. Bociański. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2009 rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Barbara Linetty, kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia przedstawiła treść 
uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały w sprawie likwidacji 
Regionalnego Zespołu Opieki Paliatywnej - Dom Sue Ryder w Bydgoszczy. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały w sprawie 
likwidacji Regionalnego Zespołu Opieki Paliatywnej - Dom Sue Ryder w Bydgoszczy 
głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się od głosu. Nieobecny radny: 
T. Kranc, T. Bociański. 
 
Uchwała w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały w sprawie likwidacji 
Regionalnego Zespołu Opieki Paliatywnej - Dom Sue Ryder w Bydgoszczy stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
O godz. 18.00 Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 15 minut przerwy. O 18.15 
wznowiono obrady sesji Rady Powiatu. 
 
Ad 11 
Krzysztof Migasiewicz, Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego odczytał treść 
oświadczenia, zawierającego stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie  
70. rocznicy wybuchu II wojny światowej. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu przyjęła w/w stanowisko. 
Stanowisko jest załącznikiem nr 7 do protokołu. 
 
Ad 12 
Wiesław Ewertowski, w zastępstwie przewodniczącego Rady Społecznej ZOZ               
w Wągrowcu przedstawił treść uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących się 
od głosu. Nieobecny radny: T. Kranc, T. Bociański. 
 
Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej              
w Wągrowcu stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Beata Korpowska, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawiła treść uchwały          
w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia Centrum 
Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, ze 
środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw 
pracy. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów 
utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w 
Wągrowcu, ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra 
właściwego do spraw pracy głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujących 
się od głosu. Nieobecny radny: T. Kranc, T. Bociański. 
 
Uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów utworzenia 
Centrum Aktywizacji Zawodowej w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Wągrowcu, 
ze środków Funduszu Pracy pozostających w dyspozycji ministra właściwego do spraw 
pracy stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Interpelacje i zapytania: 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań. 
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Ad 15 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu W. Ćwik, cyt.: 
- „wiemy, że mamy drogę niecałe 500 metrów na terenie naszego powiatu w kierunku 
Żonia – Oporzyn. Tam w pewnym punkcie tej drogi jest zakręt i zaczyna się w tym 
miejscu dewastować ta droga. Prosiłbym o przeprowadzenie remontu. Ta droga miała 
być w obsłudze powiatu chodzieskiego. 
- co do lokum, które boryka się szkoła specjalna i tam nasuwa mi się wniosek, 
względnie sprawa wydaje mi się, byłaby do załatwienia w ten sposób, że te 
pomieszczenia po wyprowadzeniu lokatorów, dałoby jej rozwiązanie. Spostrzegłem, że 
jest pomieszczenie po byłym KRUS-ie i tam się zaczyna remont dla mieszkańców. Może 
tam by się znalazły jakieś wolne pomieszczenia. 
- poprawa nawierzchni na parkingach na ul. Przemysłowej przy lekarzach rodzinnych. 
Tam było to poprawiane w poprzednim roku, może dałoby nawiezienie grysu. Tak samo 
przy Intermedica na ul. Wachowiaka. Też są tam dziury”.  
 
Ponadto Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w dniu 30 sierpnia br. 
wraz ze Starostą M. Piechockim uczestniczył w dożynkach diecezjalno-wojewódzkich 
w Pile.  
 
Starosta M. Piechocki, cyt.: „w ubiegłej kadencji albo jeszcze wcześniej, ta droga była 
przymierzona, aby przekazać ją powiatowi chodzieskiemu, a przejąć drogę z Żelic do 
Brzezna Nowego.  Remont musi być zrobiony, ale nie wiem czy ma tylko polegać na 
lataniu dziur czy poszerzeniu tego łuku. Przekażemy to panu dyrektorowi. Co do lokum 
– trzy mieszkania, z tego dwa są ze starej karty nauczyciela i praktycznie nie możemy 
przesiedlić. Nie możemy obarczyć tych lokatorów, bo płacą czynsz. Nie możemy ich 
wykwaterować bo nie mamy podstaw prawnych (…). Potrzebne są trzy pomieszczenia, 
więc praktycznie te całe mieszkania. Jedno już dostajemy na pracownię, ale dalsze nam 
problemów nie rozwiązuje. Na naradzie z dyrektorami przekazałem prośbę i 
konieczność, aby nie zasiedlali mieszkań, które się zwolnią. Wtedy będziemy 
proponować zamianę (…). Ale nie ma gwarancji, że my to zrobimy do września. Miasto 
ma wyroki eksmisyjne i nie może ich wykonać. Widzę po ilości interesantów, którzy 
przychodzą do mnie, że niewiele im mogę pomóc. Co do parkingu – to jest nowe 
zadanie inwestycyjne. Żeby cokolwiek zrobić trzeba opracować projekt, musi być 
projekt na budowę i komplet dokumentów. Problem jest, czy w takie inwestycje 
wchodzimy, czy nie. Trzeba łatać dziury – na kompleksowe remonty trzeba czekać – 
najpierw ul. Bartodziejska, a potem pomyślimy, która następna. Mam jeszcze przykrą 
informację, że ZOZ według zapowiedzi na Konwencie Starostów nie dostanie zapłaty za 
nadrób ki, ponieważ Narodowy Fundusz Zdrowia nie ma pieniędzy. Takie jest 
stanowisko. Jedna optymistyczna wiadomość pan wojewoda Florek przekazał, że 
komisja ds. orzekania o niepełnosprawności dostanie 5.300 zł. Powinno to zespołowi 
funkcjonować na tych zasadach, które były w budżecie na ten rok. Czy to wystarczy, to 
zależy od ilości osób, które się zgłoszą”.  
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu J. Sulikowski, cyt.: „podzielam argumenty pana 
Starosty, nie mniej mam kilka uwag i ubolewam nad tym, że pan wójt Majchrzak złamał 
dobrą zasadę partnerstwa, dlatego, że my jakiś czas temu (niecały rok temu) 
wystąpiliśmy o to, aby wsparł nasz projekt dot. Wiśniewka i okolic Rąbczyna. Problem 
polegał na tym, że gdybyśmy dostali to wsparcie, w wysokości 50., a nawet 30 tysięcy, 
prawdopodobnie ten projekt by przeszedł. Nie przeszedł minimalnie. Jestem za tym, 
żeby wspierać inicjatywy gmin, ale bądźmy dla siebie partnerami. Teraz druga zasada 
to przewidywalność samorządu. Myśmy mieli w ubiegłym roku jesienią pewne rzeczy, 
które powinny być chociaż z półrocznym wyprzedzeniem pokazane przede wszystkim 
radnym. Ten przykład jest taki, że my otrzymaliśmy to w ostatniej chwili. Na Komisji 
Bezpieczeństwa było wspominane, że cos takiego może być i my przez tydzień, czy dwa, 
trzy dni piszemy list intencyjny, że jesteśmy za tym. A co by się stało, że pan wójt 
przyszedł na Komisję i postarał się nas przekonać. Przecież nikt nie jest przeciwny na 
samym początku. Taka jest rola ustrojowa samorządu, że trzeba przekonać do projektu. 
Jest taka droga jak się jedzie z Czarnkowa do Wronek. Przed Wronkami jest 
czteropasmówka, pobudowana 30 lat temu. I jak ta droga teraz wygląda. Bądźmy dla 
siebie partnerami, bo droga ok. 500 metrów ma kosztować ok. 700 tys. Czy nie było 
innych rozwiązań? Można było pójść na to, że gmina przejmuje naszą drogę, włącza do 
projektu”.  
 
Starosta, M. Piechocki, cyt.: „co do drogi w Siennie - spotkań było bardzo dużo z 
panem wójtem. Możemy starzec historycznie, czy wójt wszedł w tą inwestycję 
Wiśniewko. Jednak radni gminy wypowiedzieli się za drogą na Rąbczyn. Myśmy na to 
nie przystali, bo mieliśmy projekt czterech samorządów. To się nie udało. Problemy są 
takie, że wytyczne odnośnie tego programu w piątek ich nie było, nawet na stronie 
internetowej a co dopiero w wersji papierowej. Myśmy się dowiadywali od wojewody i 
od pracowników WUP-u, jak tą kwestie wyjaśnić. Pojechał dziś wniosek z takimi, a nie 
innymi wytycznymi. Gdybyście nawet poprosili na Komisję pana wójta to za parę dni 
już była informacja nieaktualna. Przy konstrukcji budżetu będziemy jeszcze wiedzieć, 
czy załapaliśmy się na listę rankingową. Jest 78 milionów do podziału na powiaty. Co 
do materiału z ZOZ, mam, że zobowiązania według dostawców wynoszą 2 miliony 261 
na koniec sierpnia. Prosiłbym o dokładną analizę (…). Nie sposób narzucić wolę, a 
szpital zacznie strajkować. Zamiast wtedy poprawić sytuacje, to my destabilizujemy 
pracę i opiekę lekarską. A nie o to nam chodzi. Chodzi o to, żeby była stabilizacja, 
zrozumienie i nie było długów, żeby była płynność ekonomiczna”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K. Migasiewicz odczytał zaproszenie dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Siennie M. Jazgar do wzięcia udziału w XVII Biegach Przełajowych w 
Sienie oraz powiadomił o przyznaniu szkole statuetki Hipolita za jakość kształcenia 
młodzieży w duchu patriotyzmu oraz poszanowania pracy, w krzewieniu idei pracy 
organicznej w środowisku. Ponadto pan Przewodniczący odczytał treść listu z prośbą o 
wsparcie gminy Radgoszcz w związku z powodzią. 
Zaproszenie jest załącznikiem nr 10 do protokołu. 
List wójta z gminy Radgoszcz wraz z materiałem prasowym jest załącznikiem nr 11 do 
protokołu. 
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Radny Z. Grabowski, cyt.: „w tych materiałach ze strony ZOZ jest mało wiadomości 
rzetelnych. Wiemy, że zobowiązania ze strony ZOZ są. Otrzymaliśmy wiele stron tych 
zobowiązań, ale nie ma tam wyszczególnionych najważniejszych zobowiązań. Nie do 
końca wiem, jakie one są rzeczywiście. Druga rzecz – chciałem się pani prawnik 
zapytać o możliwość sprawdzenia jak wygląda sprawa podatku nieruchomości Domu 
Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze, czy jest on słusznie naliczany, bo DPS jest 
zabytkiem i podatki nie powinny być naliczane”. 
 
Radny J. Springer przedstawił informację o zajęciu I miejsca przez drużynę z powiatu 
wągrowieckiego w I Mistrzostwach Samorządów Powiatowych Województwa 
Wielkopolskiego w Strzelectwie Sportowym. Powiat wągrowiecki reprezentował radny 
J. Springer, W. Ewertowski – członek Zarządu Powiatu oraz K. Migasiewicz – 
Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu W. Ćwik zaapelował, aby w związku z apelem 
wójta Radgoszczy zorganizować zbiórkę zboża dla poszkodowanych rolników. 
 
Ad 16 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XXXIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
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